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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr LVIII/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  

wraz z Komisją Rewizyjną 

 

Posiedzenie w dniu 19 czerwca 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 19 czerwca 2023 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:00 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

/lista obecności sołtysów stanowią załączniki 2/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak Wiceburmistrz Prudnika 

Jarosław Szóstka, Sekretarz Gminy Marek Radom, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Naczelnik 

Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, Dyrektor Ośrodka 

Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów, Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard 

Zwojewski 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzeń komisji odbytych w miesiącu maju: 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

posiedzenia Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej w miesiącu maju. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzeń komisji odbytych w miesiącu maju:.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Przewodniczący Komisji Josel Czerniak poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej w miesiącu maju: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzeń komisji odbytych w miesiącu maju:.  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Krasoń 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

2. Informacja na temat organizacji wypoczynku letniego dla dzieci przez gminne 

jednostki organizacyjne (druk 1381), w tym: 

a) Prudnicki Ośrodek Kultury 

b) Agencję Sportu i Promocji Gminy Prudnik 

c) Gminny Zarząd Oświaty i Wychowania 

d) Ośrodek Pomocy Społecznej 

 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja na temat organizacji wypoczynku letniego dla dzieci przez gminne jednostki 

organizacyjne (druk 1381) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 
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Katarzyna Rożek 

 

3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2022 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Prudnik za rok 2022 kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję ds. Wsi: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

4. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania: 

a) z wykonania budżetu Gminy Prudnik wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

Gminy Prudnik za 2022 rok oraz z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji 

kultury za 2023 rok (druk nr 1356 a) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Prudnik wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego Gminy Prudnik za 2022 rok oraz z wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za 2023 rok (druk nr 1356 a) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 
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ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

b) finansowego Gminy Prudnik za 2022 rok (druk nr 1358) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Prudnik za 2022 rok (druk nr 1358) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXXX sesji Rady Miejskiej w 

Prudniku: Gospodarka finansowa: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1363)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1363) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 
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Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu (druk nr 1364)  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak  oznajmił, że na dzień dzisiejszy spłacane są kredyty z lat 

2010-2012. Miasto zaciąga kredyty systematycznie, gdyż jak wiadomo nie jest w stanie bez 

kredytowania znaleźć środki na wkłady własne. Niestety w sytuacji, w jakiej znalazły się 

samorządy w ostatnich latach gmina musi skorzystać z innej możliwości finansowego 

wsparcia budżetu. O ile kredyty są znanym narzędziem, o tyle obligacje są nowością. Odbyło 

się spotkanie z radnymi celem omówienia tego rodzaju instrumentu, jednak frekwencja byłą 

znikoma.  Dlatego też na komisjach łączy się ekspert Hubert Olbrycht z firmy Asseco Group, 

który przedstawi wspomniany produkt.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski poprosił o przedstawienie w telegraficznym 

skrócie faktów dotyczących obligacji. 

Głos zabrał Hubert Olbrycht. /wypowiedź nie została zarejestrowana/  

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy w związku z przygotowaniem oferty gmina 

poniosła jakieś koszty. 

Skarbnik Gminy Wioleta Zator oznajmiła, że gmina poniesie koszty z tytułu wyboru firmy 

doradczej, która będzie zajmowała się procesem doradczym i wprowadzenia całej procedury. 

Będzie to kwota około 12 000 brutto oraz niecałe 2% od wyemitowanych obligacji. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu (druk nr 1364) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

PRZECIW (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski 

PRZECIW (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Uchwała nie została zaopiniowana pozytywnie 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023 - 2026 (druk nr 1365)  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023 - 2026 (druk nr 1365) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

6. Wyznaczenie obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy 

Prudnik: 

a) Przedstawienie diagnozy obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji (druk nr 1366) 

Projekt uchwały oraz cały proces związany z wyznaczeniem obszaru zdegradowanego 

omawia Kierownik Referatu Programów Rozwojowych Ryszard Zwojewski. 

b) Przedstawienie Raportu z konsultacji społecznych projektu uchwały Rady Miejskiej w 

Prudniku w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji Gminy 

Prudnik (druk nr 1367) 
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c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i 

obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1368) 

 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał czy w danej miejscowości społeczność była po 

zobligowana do przygotowania tej informacji? Czy prowadzone były jakieś rozmowy z 

mieszkańcami?  

Ryszard Zwojewski oznajmił, że rozmowy takie nie były prowadzone. Jeśli podjęta zostanie 

uchwała o przystąpieniu do pracy to kolejnym krokiem będzie powołanie komitetu o 

rewitalizacji. Wówczas każda para rąk, która będzie chciała włączyć się do pracy będzie jak 

najbardziej pożądana. Aczkolwiek dzisiaj przyjmując uchwałę w tym brzmieniu i z tą mapą, 

w ramach rewitalizacji będą prowadzone prace tylko na wyznaczonym obszarze.   

Po zakończonej rozmowie projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1368) kolejno przez: 

Ko0misję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną;  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał z zakresu gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omawia Naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy Dorota Szmulik. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1369) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1369) kolejno 

przez: 

Komisję ds. wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 
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Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1370) 

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał dlaczego sprzedaż ma się odbyć w trybie 

bezprzetargowym? 

Naczelnik Dorota Szmulik wyjaśniła dlaczego w tej sytuacji dopuszczalna jest taka 

możliwość. Wyjaśniła, że jest to sprzedaż działki na poprawę zagospodarowania 

nieruchomości sąsiedniej.  

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał czy jest podmiot zainteresowany i czy jako radny 

będzie mógł mieć wgląd kto jest takim podmiotem? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wyjaśnił, że omawiany teren mogą nabyć tylko te podmioty, 

które uzyskały tzw. wsparcie w Katowskiej Strefie Ekonomicznej. Jest to w jakiś sposób 

sformalizowane i przetarg jest ograniczony do podmiotów otrzymujących wsparcie. Terenu 

na pewno nie kupi ktoś, kto chce w ten sposób zamrozić gotówkę, ponieważ jeśli nie 

rozpocznie procedury budowania zakładu gmina będzie miała prawo przejęcia go na swoją 

rzecz.  Odnośnie danych podmiotu Burmistrz oznajmił, że zainteresowani nie życzą sobie na 

chwilę obecną ujawniana danych. Jeśli ktoś bardzo chce to taka informacja może zostać 

udostępniona jednak z klauzulą o nieudostępnianiu tej informacji dalej.  

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że chodzi mu o charakter wykonywanej 

działalności. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował, że zainteresowany jest przedsiębiorca z 

branży stalowej.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1370) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1371) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1371) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1372) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1372) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1373) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1372) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1374) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1374) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zamiany nieruchomości (druk nr 1375) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 1372) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1376) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1376) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w 

Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1377) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w 

Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1377) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

8. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Prudnik na lata 2023-2023 (druk nr 1378) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Prudnik na lata 2023-2023 (druk nr 1378) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 
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Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków zespołu interdyscyplinarnego (druk nr 1379) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 

interdyscyplinarnego (druk nr 1379) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Gminy Prudnik na lata 2023-2025 (druk nr 1380) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli:  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

dla Gminy Prudnik na lata 2023-2025 (druk nr 1380) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 
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Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatków: 

rolnego, leśnego i od nieruchomości (druk nr 1382) 

Przewodniczący Andrzej Gajewski oznajmił, że uchwała podejmowana jest w związku z 

wyborem nowego sołtysa w miejscowości Szybowice. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa podatków: rolnego, 

leśnego i od nieruchomości (druk nr 1382) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

9. Sprawy bieżące komisji, zamknięcie posiedzenia. 

Sołtys Rudziczki Andrzej Włosek poruszył temat rowów i przepustów w miejscowości 

Rudziczka  

Sołtys Piorunkowic Jan Leicht wspomniał o problemach w Piorunkowicach związany ze 

zniszczeniem drogi przez firmę montującą światłowody. 

Sołtys Szybowic Mariusz Wicherek poruszył temat rowów oraz problem gałęzi wystających 

z posesji prywatnych.  

Sołtys Moszczanki Mieczysław Partyczny poruszył temat koszenia rzeki Złoty Potok. 

Zapytał tez czy został rozstrzygnięty przetarg na remonty dróg cząstkowych? 
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Burmistrz oznajmił, że jeśli na sesji radni podejmą uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

wówczas przetarg będzie mógł zostać rozstrzygnięty.  

Sołtys Rudziczki Andrzej Włosek poruszył temat planów związanych z budową farmy 

wiatrakowej oraz kanalizacji. Poprosił, aby przedstawiciel gminy przyjechał do Rudziczki  

i wyjaśnił pewne tematy związane z wiatrakami. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że w tym temacie nie będą organizowane żadne 

spotkania, gdyż takowe odbyły się lata temu. Obszar, który został wyznaczony wtedy w 

planie jest zatwierdzony. Aktualnie nic nie zostało do obszaru dodane, ani ujęte. Wiatraki 

mogą pojawić się tylko w ustalonym obszarze.  

Radny Stanisław Mięczakowski odnośnie wałów rzeki Złoty Potok oznajmił, że monituje 

sprawę już któryś rok. Ubolewa nad tym, że z gminy Prudnik nie wpłynęło nigdy pismo do 

Wód Polskich  intencyjne do rozstrzygania przetargu wcześniej.   

Burmistrz oznajmił, że spotyka się z dyrektorem Wód Polskich kilka razy w roku i poruszane 

są na nich różne tematy.  Dodał, że mają oni swoje procedury i czasem jednak trzeba 

cierpliwie poczekać.  

Radny Andrzej Gajewski poruszył temat planowanej kontroli Zakładu Usług Komunalnych.  

Zapytał Burmistrza jak sprawa wygląda na dzień dzisiejszy.  

Burmistrz oznajmił, że Komisja nie zwróciła się do niego żadnym pismem dotyczącym 

przeprowadzenia kontroli. Jedyne co Burmistrz może zrobić to zlecić kontrolę na podstawie 

pytań zawartych w piśmie pracownikowi, który w Urzędzie zajmuje się kontrolingiem i 

wyniki tej kontroli przedstawić. Biorąc pod uwagę okres urlopowy zaznaczył, że wyniki 

kontroli będę mogły zostać przedstawione w miesiącu sierpniu.   

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że jako osoba kontrolująca została 

zaproponowana pani, która zasiada w radzie nadzorczej spółki. Radny wyraził zdanie, że dla 

niego propozycja ta jest absurdem.  W związku z tym radny oznajmił, że będzie oczekiwał 

powołania audytora zewnętrznego nie związanego ze spółką.  

Burmistrz oznajmił, że zaproponowana kontrolerka jest osobą bezstronną i ma wysokie 

kompetencje, a sugerowanie, że podczas kontroli może być stronnicza jest niezasadne.  

Sołtys Rudziczki Andrzej Włosek zwrócili ę z prośbą o określenie dni, w których odbywać 

się będą sesje, gdyż ich ruchomy charakter nie pozwala na ustalenie pracy służbowej.   

Radni powrócili do rozmowy na temat kontroli ZUK. Do posiedzenia dołączył Sekretarz 

Marek Radom. Wyjaśnił jakie czynności zostały podęte w związku z podjęta przez Radę 

Miejską uchwałą o kontroli. Kierownik jednostki kontrolowanej ZUK został poinformowany 

o planowanej kontroli. Sekretarz wyjaśnił również kto został zaproponowany do 

przeprowadzenia kontroli. 

Radny Andrzej Gajewski zwrócił się do radnego Stanisława Mięczakowskiego z 

zapytaniem czego oczekuje w związku z dalszymi etapami kontroli? Czy chce uczestniczyć  

w jej przebiegu? 

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że jeżeli pod względem merytorycznym będzie w 

stanie do pewnych tematów się odnieść to chętnie dokumentacje otrzymaną od spółki 

przejrzy. W tematach mu obcych chętnie odda kontroli audytorowi zewnętrznemu.  

Radny Andrzej Gajewski stwierdził, że jak widzi wynikł spór między tym czy audytor ma 

być z zewnątrz czy może być to Pani zaproponowana z Urzędu. 

Sekretarz Marek Radom oznajmił, że trzeba pamiętać, że to co zrobi zaproponowana pani 

będzie materiałem pomocniczym, który będzie można weryfikować. Jest to jednak decyzja 

rady. Poinformował jeszcze, że w związku z tym, że zakres kontroli jest obszerny trzeba 

będzie przedłużyć okres kontroli.   

Radny Stanisław Mięczakowski przychylił się do propozycji sekretarza odnośnie 

zaproponowanej osoby kontrolującej.  
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Sekretarz Marek Radom poprosił jeszcze o sprecyzowanie dokładnego czasookresu oraz 

zakresu przedmiotowego kontroli. 

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał o skargę dotyczącą ul. Słonecznej w Łące 

Prudnickiej. 

Sekretarz oznajmił, że odbyła się Komisja Skarg w tym temacie, jednak nie zasadność skargi 

nie została ustalona, gdyż wynik głosowania wyniósł dwa za zasadnością i dwa przeciw. 

Marek Radom przedstawił dalsze kroki podjęte przez Komisję Skarg. Zostało skierowane 

pismo do Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji. W odpowiedzi uznano, że 

właściwym organem do udzielenia odpowiedzi jest Wojewody. Wobec tego podobne 

zapytanie skierowane zostało do Wojewody Opolskiego. W odpowiedzi od Wojewody 

jednoznacznie wskazano, że właściwym organem do rozpatrzenia skargi jest rada.   

 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończona. 

 

 

  

Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

Andrzej Gajewski 

  

 

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


